
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/23-01/16 

URBROJ: 2182-10-01-23-2 

Knin,  21. prosinca 2023.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 21. prosinca 2023. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:30 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Tomislav Čolak 

3. Ante Dujić 

4. Veselin Đujić 

5. Nino Grabić  

6. Mario Krišto 

7. Slavko Krvavica 

8. Ana Marić 

9. Spomenka Martić 

10. Dragan Miličević 

11. Goran Mrnjavac 

12. Vedrana Požar 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Marjan Blažević, Davor Ilić i Gabrijela Šimić. 

 

 

Predsjednik je obavijestio vijećnike da će se na sljedećoj sjednici usvajati zapisnici s 29. i 

ove sjednice Gradskog vijeća. 

 

 

 

 

 



 2 

Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

D N E V N I      R E D 

 

1. Prijedlog Odluke o prihvaćanju darovanja nekretnina u K.O. KNINSKO POLJE 

Gradu Kninu 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

2. Vijećnička pitanja 

______________________________________ 

 

 

Točka 1. 

Odluke o prihvaćanju darovanja nekretnina  

u K.O. KNINSKO POLJE Gradu Kninu 

 

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je navodeći 

pravni temelj za donošenje ove odluke pojasnio da je Grad Knin, svojim zahtjevom od 9. lipnja 

2021. godine, od Ministarstva prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine zatražio 

darovanje nekretnina u vlasništvu Republike Hrvatske, koje su nekad bile u funkciji područne 

osnovne škole i dvorišta u naselju Vrpolje, a koji su danas izvan funkcije u zapuštenom i 

devastiranom stanju. Da su Odlukom nadležnog Ministarstva, od 8. rujna 2023. godine, Gradu 

Kninu darovane predmetne nekretnine u svrhu uređenja zgrade bivše škole za potrebe dječjeg 

vrtića i prateće stambene zgrade za potrebe stanovanja zaposlenika dječjeg vrtića, čija tržišna 

vrijednost iznosi 104.000,00 eura. Dalje je rekao da su od nadležnog Ministarstva, dana 15. 

prosinca 2023. godine, Gradu Kninu dostavljeni na potpis primjerci Ugovora o darovanju, uz 

napomenu da je iste po potpisivanju, najkasnije u roku od 8 dana od dana zaprimanja, potrebno 

vratiti Ministarstvu i da je zadani rok  razlog prijedloga da ova Odluka stupi na snagu dan nakon 

objave u Službenom glasilu Grada Knina.  

Na početku izlaganja gradonačelnika, sjednici su pristupili vijećnici Marjan Blažević i  

Davor Ilić, nazočno je 14 vijećnika. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da gradonačelniku nedostaje jedan vijećnik i da bez 

oporbenih vijećnika ova odluka ne bi bila donesena te da će stranka HDZ-a uvijek podržavati 

ovakve i slične prijedloge koji se odnose na demografska pitanja te je dodao da je ovaj, kao i 

mnogi drugi projekti u gradu, realiziran zahvaljujući Vladi RH koju vodi stranka HDZ-a, a da se ta 

činjenica stalno zanemaruje.  

Gradonačelnik se zahvalio Vladi RH na darovanju nekretnine te je rekao da se procedura za 

darovanje predmetne nekretnine mogla odraditi za tjedan dana, a da je Grad Knin na darovanje 

nekretnine čekao više od dvije godine.  

Vijećnik Tomislav Čolak se zahvalio Vladi RH na darovanoj nekretnini prokomentiravši da 

je ona svakako naša te je pitao gradonačelnika kako će osigurati financijska sredstva za uređenje 

zgrade bivše škole za potrebe dječjeg vrtića i prateće stambene zgrade za potrebe stanovanja 

zaposlenika dječjeg vrtića te je rekao da je adaptacija skupa i neisplativa i da je bolje graditi novi 

vrtić. Također je pitao zašto je i pored povećanog kapaciteta vrtića i povećanog broja zaposlenika 

u vrtiću i dalje veliki broj djece u vrtićkim skupinama te zašto i dalje postoji lista čekanja za upis 

djece u vrtić.  

Gradonačelnik je rekao da predmetna nekretnina još nije naša i da će biti tek po 

potpisivanju ugovora o darovanju. Rekao je da prema postojećem kapacitetu, vrtić ne ispunjava 

normativni okvir površine za svako dijete, ali da ispunjava propisani broj djece i broj odgajatelja 
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po skupinama i da se nada da će se problem kapaciteta riješiti uskoro, s planirana dva izmještena 

vrtićka prostora. Pitao je vijećnika na temelju čega i kojih kompetencija tvrdi da je je isplativije 

graditi novi vrtić umjesto obnoviti postojeću nekretninu i dodao da upravo takve projekte financira 

EU.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o prihvaćanju darovanja nekretnina u K.O. KNINSKO 

POLJE Gradu Kninu donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 2. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao rješava li se išta po pitanju zgrade starog hotela Grand i ponovio 

je svoje pitanje s jedne od ranijih sjednica u svezi regulacije prometa i semafora na križanju i 

skretanju za ulicu 4. gardijske brigade.    

Gradonačelnik je za hotel Grand rekao da se radi o većinskom privatnom vlasništvu i da je 

Grad Knin vlasnik oko 2 % nekretnine te da je zainteresiran za otkup iste pod uvjetom da je 

zaustavljeno tonjenje objekta, što se tek mora utvrditi od strane stručnih osoba. Dalje je rekao 

da se Grad ne može baviti komercijalnom djelatnošću pa da je ideja da bi se taj objekt mogao 

urediti za kulturno-informacijski centar za mlade.    

U odnosu na drugo pitanje, Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je također ponovio svoj odgovor s jedne 

od ranijih sjednica rekavši da se radi o državnoj cesti za čiju izmjenu regulacije prometa je 

potrebno napraviti izmjenu elaborata uz prethodnu suglasnost MUP-a, nadležnog ministarstva 

za promet i Hrvatskih cesta te da se elaboratom trebaju obuhvatiti i zahtjevi drugih subjekata, a 

ne samo Grada Knina i da se nada da će isti biti završen u prvom kvartalu iduće godine. 

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je komentirao da su prema privremenoj listi prvenstva za dodjelu 

stanova u najam, sukladno provedenom javnom natječaju, pravo ostvarili jedna doktorica i 

dvije medicinske sestre. Pitao je je li problem u stanovima ili neatraktivnost grada Knina, 

budući se liječnici ne otimaju ni za gradske stipendije za specijalizacije. Dalje je rekao da je za 

advent početkom prosinca potrošeno 80.000 eura i da će se utrošiti tko zna još koliko, a da je 

odbijen njegov prijedlog za božićnice umirovljenicima bez toga da se uopće napravila procjena 

koliko bi financijskih sredstava trebalo za to.   

Gradonačelnik je rekao da je na prošloj sjednici Vijeća izmijenjena odluka za najam stanova u 

cilju proširenja kadrova kojima se mogu dodijeliti stanovi i da se nada da će se putem novog 

natječaja ostali kadrovski stanovi dati u najam.  Dalje je rekao da vijećnik Čolak svake godine 

predlaže populističku mjeru i imputira ovoj vlasti da se ne brine o najpotrebitijima u gradu. 

Rekao je da najpotrebitiji građani, temeljem svojih individualnih zahtjeva kroz posebnu mjeru 

ostvaruju pravo na jednokratnu pomoć za socijalno ugrožene građane, posebno u božićno 

vrijeme i da su sredstva koja dobiju znatno veća od iznosa od 10-20 eura, koji bi eventualno 

mogli dobiti da Grad daje božićnicu za nekoliko tisuća umirovljenika. Dodao je da je 

procijenjeno da građani temeljem podnesenih zahtjeva dobiju puno više od 50 eura, koliko je 

predložio vijećnik Čolak, i da je sve to već poznato vijećniku jer mu se dostavljaju podaci 

temeljem njegovih zahtjeva za pristup informacijama.   

  

 

Sjednica je završena u 17:12. 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag . oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 

 


